
 
 

 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Socjalnych 

w dniu 9 grudnia 2024 roku o godz. 8:00 w Sali Sesyjnej 

 

Obecni: członkowie komisji wg załączonej listy obecności, Zastępczyni Burmistrza Miasta 

Katarzyna Czyż-Kaźmierczak, Sekretarz Miasta Sylwester Foltyn 

Porządek posiedzenia: 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2024 rok. 

3. Plan pracy komisji na 2025 rok 

4. Sprawy bieżące. 

  

Ad 1. 

Przewodnicząca Komisji Alicja Pilch przywitała wszystkich obecnych i poprosiła o 

przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji, który został jednogłośnie przyjęty 

jednogłośnie „za”.  

 

Ad 2. 

Komisja dokonała analizy wniosków oraz odpowiedzi na wnioski złożone w 2024 roku. 

Szczególną uwagę poświęcono odpowiedziom na wnioski komisji do projektu budżetu na 2025 

rok. Następnie radna Alicja Pilch poruszyła kwestię organizacji ruchu w rejonie szkoły w Wiśle 

Czarnem. Omówiono możliwość ustawienia progu zwalniającego oraz zwiększenie miejsc 

parkingowych wokół szkoły. Sekretarz miasta poinformował, że wszelkie przygotowania 

zostały już zakończone i wkrótce zostanie ogłoszony kolejny przetarg dotyczący realizacji 

parkingu. Następnie omówiono odpowiedź dotyczącą współpracy z powiatem oraz 

zapewnienia odpowiednich środków na realizację wspólnych zadań.  

 

Ad 3. 

Komisja ustaliła następujący plan pracy na 2025 rok: 

Miesiąc Temat 

Styczeń 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  

2. Spotkanie z przedstawicielami stowarzyszeń senioralnych działających na 

terenie Miasta Wisła 

3. Informacja z działalności i funkcjonowania Klubu Senior+ za 2024 rok 

(plany, działania, współpraca) 

4. Sprawy bieżące 



 
 

Luty 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Sprawozdanie z realizacji programu przeciwdziałania przemocy domowej 

oraz ochrony osób doznających przemocy domowej za 2024 rok i program 

na lata 2024/2030 

3. Spotkanie wyjazdowe (z kierownikiem MOPS) do Domu Dziecka 

działającego na terenie Miasta Wisła 

4. Sprawy bieżące 

 

Marzec 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Informacja z realizacji Programu Wspierania Rodziny i Pieczy Zastępczej za 

rok 2024 

3. Informacja z realizacji Programu Osłonowego Gminy Wisła „Teleopieka” 

dla potrzebujących  za 2024 rok 

4. Spotkanie z dyrektorami szkół średnich: Liceum Ogólnokształcące im. 

Pawła Stalmacha w Wiśle i Zespołem Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich 

w Wiśle (strategia rekrutacji do szkół średnich, plany na kolejny rok szkolny) 

5. Sprawy bieżące 

 

Kwiecień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Sprawozdanie z Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2024 rok 

3. Informacja z wdrażania Gminnej Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych w Mieście Wisła za 2024 rok 

4. Analiza kosztów w oświacie  (porównawcza za lata 2023 – 2024), w tym 

wysokość subwencji i dotacji. 

5. Sprawy bieżące 

 

Maj 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Sprawozdanie z rocznej działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej za 2024 rok oraz ocena zasobów pomocy społecznej w gminie 

Wisła za 2024 rok 

3. Analiza projektów arkuszy organizacji placówek oświatowych na rok 

szkolny 2025/2026 

4. Spotkanie z dyrektorami szkół podstawowych i dyrektor żłobka „Wiślański 

Niedźwiadek” 

5. Informacja na temat planowanych działań związanych z organizacją 

Tygodnia Zdrowia 

6. Sprawy bieżące 

 

Czerwiec 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 

2. Analiza wyników rekrutacji do samorządowych przedszkoli i oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych na rok szkolny 2025/2026 

3. Analiza ofert oraz możliwości realizacji zajęć na okres wakacji letnich przez 

placówki oświatowe, Baseny Wisła, Wiślańskie Centrum Kultury 

4. Sprawy Bieżące. 

 



 
 

Wrzesień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Stan przygotowań placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 

2025/2026 

3. Informacja na temat projektów związanych z pozyskiwaniem środków 

pozabudżetowych dla szkół – kontynuacja oraz plany nowych projektów 

4. Wnioski do budżetu na 2026 rok 

5. Posiedzenie wyjazdowe do termo modernizowanego budynku Dziechcinka 

(informacje zagospodarowania pomieszczeń, umowy, plany działania) 

6. Sprawy Bieżące. 

Październik 

1. Posiedzenie wyjazdowe w siedzibie MZEAS 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

3. Stan realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2024/2025 

4. Demografia w mieście, depopulacja i jej wpływ na realizację zadań 

oświatowych 

5. Sprawy Bieżące 

Listopad 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Informacja na temat realizacji pomocy rzeczowej i finansowej osobom 

bezrobotnym i bezdomnym oraz ich rodzinom za 2025 rok 

3. Opiniowanie budżetu miasta na 2026 rok. 

4. Sprawy bieżące. 

Grudzień 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

2. Plan pracy komisji na 2026 rok 

3. Analiza realizacji wniosków Komisji za 2025 rok. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Głosowanie w sprawie przyjęcia planu pracy komisji na 2025 rok: jednogłośnie „za”. 

 

Ad 4. 

W sprawach bieżących radny Stanisław Cieślar zapytał o działkę znajdującą się za 

kościołem w Wiśle Jaworniku, gdzie po powodzi doszło do osuwiska. Poruszono również 

kwestie związane z planami zagospodarowania tego terenu. Radna Barbara Kędzior poruszyła 

temat zagospodarowania przestrzeni między szkołą a Domem Nauczyciela w Jaworniku oraz 

przeanalizowania możliwości stworzenia miejsc parkingowych wokół tej szkoły. Ponadto, 

radna Barbara Kędzior poruszyła kwestię organizacji wydarzeń odbywających się w grudniu, 

takich jak Puchar Świata w skokach narciarskich, rozświetlenie choinki na rynku oraz 

organizacja „Herbatki z Mikołajem”. Zastępczyni Burmistrza Miasta Wisła Katarzyna Czyż-

Kaźmierczak podkreśliła, że ostatni weekend był bardzo udany, a organizowane wydarzenia 

cieszyły się dużym zainteresowaniem zarówno mieszkańców, jak i turystów. Zaznaczyła 

również, że pogoda sprzyjała wysokiej frekwencji. Następnie radny Henryk Podżorski zgłosił 

kwestię niedokończonego odcinka drogi wojewódzkiej w rejonie Oazy, na wysokości stacji 

paliw.  



 
 

 

Na tym zakończono posiedzenie komisji. 

 

    Protokołowała                                                                                        Przewodnicząca Komisji 

  Katarzyna Czyż                                                                                               Alicja Pilch 

 

 

 


